
«Hi va haver una inconsci�ncia terrible del govern anterior«
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Angl�s est� preparant de nou la documentaci� per acollir-se al Pla d'Ajust de l'Estat per pagar les factures als

prove�dors, que pugen f ins a un impor t d'11 milions d'euros

Quan van entrar a l'Ajuntament despr�s de les passades eleccions municipals, quina situaci� econ�mica

esperaven trobar?

El que ens vam trobar ens va venir de nou. Sab�em que l'Ajuntament estava cardat, per� no que ho estigu�s tant.

Quan vam entrar vam intentar contractar les orquestres per la Festa Major i ens vam trobar que encara no

s'havien pagat els m�sics de l'any passat. El mateix ens va passar quan vam fer la comanda de la beguda o quan

vam anar a imprimir els programes per anunciar la festa.

�s a dir, com a aquell qui diu, van arribar i es van trobar amb la caixa buida?

S�, ens la vam trobar buida, per� si nom�s fos aix� rai, tamb� hi havia tot el deute que s'havia anat acumulant.

Fins a 11 milions tenim ara de deute, sobretot amb factures que estan pendents de pagar-se. Durant la passada

legislatura es va passar de tres milions de deute a onze.

I com s'explica aquesta situaci�? Es va estirar m�s el bra� que la m�niga?

Es van fer obres sense tenir recursos propis, i ara la gent, els prove�dors i els constructors ens demanen que

paguem pels serveis que han ofer t. Aix� �s ilálegal, fer les obres sense tenir fons per poder-les pagar. �s una

inconsci�ncia terrible per par t dels qui les van encarregar i fer. Al f inal de tot, qui queda m�s fotut �s el poble i

els qui han fet els treballs de les obres. En canvi, els diners que venien de les subvencions per fer les obres de

Can Sendra, per fer la biblioteca municipal i el pavell� polivalent se'ls van gastar en d'altres coses. Repeteixo que

�s d'una inconsci�ncia molt gran.

D'entrada, com s'afronta aquesta situaci�. Com es pot capgirar aquest deute que en els darrers anys no ha parat

de cr�ixer?

Doncs amb austeritat, aix� s�, dins dels l�mits que puguem per no deixar d'oferir serveis b�sics per al municipi.

Tamb� tenim el gran problema que no paren d'arribar factures noves que no estaven ni entrades al registre.

Aquesta setmana mateix he hagut d'anar a pagar una factura de 4.000 euros d'un llibre que va encarregar l'equip

de govern a la legislatura anterior, que no s'havia pagat i que tampoc s'havia passat pel registre. Cada dia

n'anem trobant de noves.

L'Estat va denegar inicialment el Pla d'Ajust per poder fer front a la factures pendents amb els prove�dors. Quina

esperan�a hi ha que es redreci la situaci�?

En principi ens ho van denegar perqu� l'endeutament �s molt gran, ara n'estem redactant un de nou i la setmana

que ve l'hem de tornar a presentar.

I no si arriba la llum verda de Madrid?

Haur�em d'anar a la Generalitat per veure com podem resoldre la situaci�. D'entrada, els 850.000 euros que

arriben cada any de Madrid ja no arribarien, i aix� ja suposa un greuge m�s.
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